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Zápis ze schůze Školské rady 

 

 

Datum konání:   22. 6. 2023, 17:00 hod. 

Místo konání:    venkovní učebna ZŠ Gen. Janka 

 

Přítomni členové ŠR:   Jana Pagáčová, MBA 

    Mgr. Simona Guzdková 

    Bc. Petra Chejnová, DiS. 

    Ing. Yvona Dejčíková 

       

Host:    Mgr. Bc. Martin Kolář, ředitel školy 

 

     

Program: 1. Schválení změn ve Školním vzdělávacím programu 

  2. Aktualizace Školního řádu 

  3. Aktualizovaná koncepce pro roky 2023 – 2028 

  4. Akce k oslavám výročí školy, různé, diskuze 

 

Schůzi ŠR zahájila v 17:00 hod. její předsedkyně Jana Pagáčová, MBA, seznámila přítomné s programem, 

proti kterému nebylo připomínek ani doplnění. Konstatovala, že školská rada je usnášeníschopná, když jsou 

přítomni 4 z 6 členů školské rady. Požádala o schválení přítomnosti hosta, ředitele školy. Školská rada 

schválila program a přítomnost hosta – ředitele Mgr. Bc. Martina Koláře – pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

  

1. Schválení změn ve Školním vzdělávacím programu 

K tomuto bodu informoval ředitel školy Mgr. Bc. Martin Kolář – viz příloha. Jedná se o doplnění původního 

ŠVP Učíme se pro život o povinné náležitosti v oblasti charakteristiky školy. Ředitel školy informoval, že 

tento ŠVP je platný pro všechny třídy, kromě budoucích 4. tříd. V následujícím školním roce se předpokládá 

dále jeho rozšíření o aspekty z RVP Nová informatika. 

Předsedkyně školské rady vyzvala členy školské rady k hlasování.  

Školská rada schvaluje změny v ŠVP Učíme se pro život – pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

2. Aktualizace školního řádu 

K tomuto bodu informoval ředitel školy Mgr. Bc. Martin Kolář – viz příloha. Vysvětlil, že změny učiněné 

v příloze č. 1 Školního řádu: Pravidlech pro hodnocení výsledků vzdělávání a chování žáků vyplývají 

z doporučení MŠMT, že žák, který nevypracuje domácí úkol, nesmí dostat z daného předmětu pětku, ale 

nedodání domácího úkolu je kázeňským trestem. Mění se tedy čl. II. b, odst. 13 a to takto: „Domácí úkoly 

mohou být hodnoceny, přičemž způsob hodnocení domácích úkolů je ponechán na zvážení vyučujícího. 

Zapomenutí domácího úkolu se považuje za přestupek proti školnímu řádu a přihlíží se k němu při ukládání 

výchovných opatření a hodnocení chování.“ 

Předsedkyně školské rady vyzvala členy školské rady k hlasování.  

Školská rada schvaluje změny v Příloze č. 1 Školního řádu: Pravidla pro hodnocení výsledků 

vzdělávání a chování žáků – pro 4, proti 0, zdržel se 0. 

 

3. Aktualizovaná koncepce pro roky 2023 – 2028 

Ředitel školy předložil školské radě aktualizovanou Koncepci rozvoje školy 2023 – 2028 – viz příloha. 

K této koncepci proběhla diskuze. Bylo vysvětleno, které „nevýhodné“ smlouvy byly současným vedením 

vypovězeny, dále se diskuze týkala využití budovy Klicperova – VI. A přechází na hlavní budovu a na 

Klicperově bude otevřena jedna nová první třída. Na hlavní budově budou další tři první třídy. Dále byla 

diskutována spolupráce s uměleckou školou J. Marhuly (pronájem tělocvičny a dalších prostor) a také 

spolupráce se SVČ Korunka oblasti kroužků, které se budou konat na ZŠ Gen. Janka. Diskuze se týkala také 

začlenění ukrajinských dětí do kmenových tříd – v současné době je na ZŠ 51 ukrajinských dětí, nicméně od 

září jich bude méně, neboť se vracejí na Ukrajinu. 

Školská rada bere na vědomí Koncepci rozvoje školy 2023 – 2028. 
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4. Akce k oslavám výročí školy, různé, diskuze 

Ředitel školy informoval, že nyní dochází k rekonstrukci prostoru šaten školy a také se tvoří nové logo. Toto 

by mělo být hotovo během prázdnin a v novém školním roce proběhne akce k oslavám výročí školy – den 

otevřených dveří s programem – ve hře je také zapojení farnosti Ostrava – Mariánské Hory a využití 

dominanty Mariánských Hor římskokatolického kostela Panny Marie Královny. Oslavy budou probíhat 

v kooperaci se zřizovatelem. 

Ředitel školy rovněž seznámil členy školské rady s výsledkem veřejnosprávního auditu, který provedl 

zřizovatel za účasti odboru školství Magistrátu města Ostravy. Audit konstatoval, že se má dále pokračovat 

v nastaveném systému řízení školy a neuložil žádné nápravy ani doporučení. 

Rovněž byla školská rada informována, že všechny žáky nynějších 9. tříd se podařilo umístit na střední školy 

nebo i gymnázia. 

Školská rada vzala tyto informace na vědomí. 

  

Předsedkyně školské rady poděkovala přítomným a rozloučila se s konstatováním, že v září 2023 proběhnou 

nové volby do školské rady a příští zasedání se bude již konat v novém složení. Školská rada byla ukončena 

v 18,00 hodin. 

 

 

V Ostravě dne 22. 6. 2023 

 

 

 

Jana Pagáčová, MBA, předsedkyně ŠR 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Simona Guzdková, MBA    


